
 

 

 

Številka: 900-238/2024-4 

Datum: 13. 11. 2024 

 

                                                                         Z A P I S N I K      

 

12. seje Sveta Četrtne skupnosti Moste Mestne občine Ljubljana, ki je bila v torek, 1. 10. 2024, ob 17.00 

uri, v prostorih Službe za lokalno samoupravo, Preglov trg 15, Ljubljana. 

 

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana (Uradni list RS št. 31/2021- uradno 

prečiščeno besedilo) sklical predsednik Sveta Četrtne skupnosti Moste (ČS Moste), g. Nejc Pulko (v 

nadaljevanju predsedujoči). 

 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Slavica Bogdanović Radovanović, Rafko Gruden, Martina Kajzer, Tomaž 

Kisovec, Stanislav Markoja, Mira Ključanin, Nataša Livojević, Milena Pepelnik, Jure Peterlin, Nejc 

Pulko,  Radmila Šešić, Darja Tušek, Peter Vučkovič in Tatjana Nina Žerjav. 

 

OPRAVIČILI: Vesna Kuterovac in Denis Striković 

 

OSTALI NAVZOČI: Rasto Pahor (občan), občanka, Rok Podjed (komandir PP Ljubljana Moste), Marko 

Habjanič (PP Ljubljana Moste), Goran Djokić (MR MU MOL), Matej Kraševec (MR MU MOL) Urška 

Fajmut in Iva Svilenković (SLS MU MOL). 

 

V nadaljevanju se v tem zapisniku uporabljeni izrazi, ki se nanašajo na osebe in so zapisani v moški 

slovnični obliki, uporabljeni kot nevtralni za ženski in moški spol.  

 

Predsedujoči je na začetku ugotovil, da je 12. redna seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 15 od 17 članov 

sveta ČS Moste. 

 

Predlog dnevnega reda so vsi navzoči prejeli skupaj s sklicem seje. Ker razprave ni bilo je dal na 

glasovanje sledeči dnevni red:  

1. Varnostne razmere v ČS Moste 

2. Potrditev zapisnika 11. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Moste, Mestne občine Ljubljana 

3. Predlogi, pobude, vprašanja članic in članov Sveta ČS Moste ter občanov 

4. Informacije za članice in člane sveta o tekočih zadevah 

5. Organizacija in izvedba programa in prireditev Četrtne skupnosti Moste do konca leta 2024 

6. Razno 

 

 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za dnevni red je glasovalo 15 članov 

Sveta. 

DNEVNI RED 12. REDNE SEJE  JE BIL SPREJET. 

 

AD1 

Varnostne razmere v ČS 

Predsedujoči je pozdravil goste in se jim zahvalil za obisk ter predal besedo g. Roku Podjedu, komandirju 

PP Ljubljana Moste ter g. Marku Habjaniču.  Tematike in glavne pobude so bile poslane skupaj z 

gradivom.  



 

 

 

 

 

Najprej se je obravnavalo pobudo občanov s Toplarniške. G. Podjed je povedal, da so s problematiko 

divje in objestne vožnje zelo dobro seznanjeni. Povedal je, da gre za znane kršitelje, ki menjajo lokacije, 

problem je zaznati zato tudi na Zaloški in na drugih lokacijah po Ljubljani.  Krajanom svetuje, da kršitelje 

takoj prijavijo in naj ob prijavi povedo čim več vhodnih informacij (registrska oznaka, posnetek prekrška, 

vrsta avta, …) Pomembno je, da se prekršek pojavi takoj in ne čez nekaj dni. Policisti lahko izvedejo 

ukrepe le, če kršitelja ujamejo ob izvajanju prekrška.  Prekršek se lahko prijavi anonimno, vendar se je 

potrebno, v kolikor se predloži dokazne materiale, identificirati. G. Podjed je povedal, da se lahko javi 

prekrške tudi na ČS, vsekakor pa je najbolj učinkovit takojšen klic na številko 113. Povedal je, da na tej 

lokaciji podpirajo postavitev radarja.  

Dogovorjeno je bilo, da bodo na lokaciji še bolj prisotni.  

 

Nadalje se je obravnavala problematika kaljenja nočnega redu in miru, predvsem na športnih površinah 

Brodarjevega trga. Dogovorjeno je bilo, bodo policisti lokacijo spremljali in da se po 15.10. preveri ali je 

bilo opaziti izboljšanje stanja.  

 

G. Podjed je poudaril, da se soočajo s hudim pomanjkanjem kadra ter delajo vse kar je možno v 

razpoložljivih okvirjih, ki so jim na voljo. Še enkrat je poudaril pravočasno sporočanje prekrškov, 

kadarkoli v dnevu, s čim bolj natančnimi vhodnimi podatki.  

 

Mestni redar, g. Kraševec je dodal, da so tudi oni zavedajo problematike neprilagojenih hitrosti na 

Toplarniški, vendar zaradi ovir na cestišču radarja tam ni mogoče postaviti, enak problem je na 

Chengdujski.  

 

G. Djokič in g. Kraševec sta podala poročilo glede števila izvedenih ukrepov odvoza neregistranih oz 

zapuščenih vozil ter poročilo glede meritev Vi vozite, na cesti Nove Fužine. Meritve se bodo izvajale do 

1.1.2025, po tem času se bo izvedlo analizo in na podlagi zbranih podatkov ugotavljajo ali se bo na cesti 

postavil radar. Na odločitev vpliva predvsem statistika prekoračitev v dnevnem oz. dopoldanskem času, 

torej v času, ko je na cesti največ ranljivih skupin.  

 

Dogovorjeno je bilo, da se preveri glede prekoračitev hitrosti na Malejevi. 

 

Člani Sveta so opozorili, da se problematika pri gostišču Portal nadaljuje. Dogovorjeno je bilo da bo g. 

Djokić zadevo preveril, da lastniki gostišča parkirišča ne bi smeli zapirati z verigo, saj je vse last MOL. 

Povedal je, da so podali predlog za postavitev tabel, a table še ni.  

 

Glede neurejenega parkiranja na tržnici  Moste sta mestna redarja povedala, da zadeve sproti spremljajo, 

izvajajo nadzore, pišejo ukrepe ampak več od tega ne morejo, število vozil je občutno večje kot je 

parkirišč.  

 

V nadaljevanju sta g. Djokič in g. Kraševec podala  še poročilo o delu MR MOL ter prav tako izpostavila 

velik manjko v kadru in s tem povezano težavno delo.  

 

Predsedujoči se je zahvalil vsem gostom za obisk. Gostje so zapustili sejo, predsedujoči pa je nadaljeval 

z drugo točko dnevnega reda.  

 

AD 2 

Potrditev zapisnika 11. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Moste  

Predloge zapisnika so navzoči prejeli kot gradivo. Ker razprave ni bilo, je predsedujoči dal na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA  1/12: 

Svet Četrtne skupnosti Moste potrjuje zapisnik 11. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Moste. 

 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 15 

članov Sveta. 



 

 

SKLEP 1/12 JE BIL SPREJET.  

  

 

 

AD 3 

Predlogi, pobude, vprašanja članic in članov Sveta ČS Moste ter občanov 

 

Gradivo za to točko so člani Sveta prejeli skupaj s sklicem.  

 

a) Pobuda Sveta staršev OŠ Kette in Murn 

Predsedujoči je povedal, da smo prejeli pobudo članov Sveta ČS Moste. Poudaril je da je pobuda primer 

zelo dobro spisane pobude in jasno določenih ciljev, potreb in želja. Pobuda je bila ČS poslana le v 

vednost, kljub temu se pobudnikom odgovori, da Svet ČS Moste podpira prizadevanja Sveta staršev šole 

ter nudi pomoč v kolikor jo bodo v svojih prizadevanjih potrebovali. 

 
b) Odstranjen količek na Brodarjevem trgu pri BŠD Nove Fužine  

Svetnica ga. Radovanović Bogdanović je podala pobudo za namestitev novih količkov, pri BŠD Fužine, 

saj sta bila dosedanja odstranjena.   

Predsedujoči je povedal, da je bila prošnja za ponovno postavitev količka posredovana na Oddelek za 

gospodarske dejavnosti in promet MU MOL. 

 
c) Odsluženi napisi 

Svetnica ga. Radovanović Bogdanović opaža, da so v četrtni skupnosti storitveni objekti, ki že dlje časa 

ne poslujejo, kot je to npr. mesnica Sole v središču Most, napisi na hišah pa ostajajo. Predlaga, da 

pozovemo INSP MU MOL, da se napisi odstranijo, saj so zavajajoči. G. Markoja je razložil, da mesnica 

obratuje, vendar samo kot predelovalna in ne kot trgovina. Dogovorjeno je bilo, da se še dodatno preveri 

ali mesnica deluje ali ne in se nato sprejme ukrepe. 

 

d) Grafiti 

Svetnica ga. Radovanović Bogdanović je podala pobudo za odstranitev grafitov na dveh stavbah na levi 

strani Zaloške ceste od tržnice do križišča s Kajuhovo. Eden od grafitov je bil medtem že ostranjen, za 

drugega pa je bilo dogovorjeno, da bo ČS z dopisom pozvala CSD, da grafit iz svoje stavbe odstrani.  

 
e) Oglasne deke v ČS 

 

Krajanka je podala pobudo za postavitev oglasne deske na frekventni lokaciji na Fužinah, saj občani 

niso adekvatno obveščeni o dogajanju v ČS, plakatiranje pa tudi ni dovolj učinkovito. Predsedujoči je 

razložil, da smo na to temo že podali pobudo in prejeli odgovor INSP MU MOL, da je postavitev tovrstnih 

oglasnih desk bolj zapletena, saj je povezana s tem, da morajo biti objekti (tudi oglasne deske) postavljene 

skladno s prostorskim načrtom, slednji pa takšnih tabel oz vitrin ne predvideva. Takratna vodja INSP MU 

MOL je predlagala, da naj vse ČS razmislijo o smiselnosti postavitve tovrstnih vitrin in se potem to lahko  

predlaga pri spremembi prostorskega načrta (vitrine za obveščanje o lokalnih dogodkih), pri čemer se 

zapiše, da je omejitev samo na postavljanje vitrin s strani ČS, da se ne bodo tega lotili tudi drugi subjekti. 

Dodala je še, da če je tabla postavljena pred našim objektom, potem ni težav – parcela na kateri je 

postavljena stavba ČS. 

 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje  

Predlog sklepa št. 2/12 

Svet Četrtne skupnost Moste prosi za postavitev oglasne vitrine na Preglovem trgu  15, ob objektu.  

 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 14 

članov Sveta, proti 1 član Sveta. 

SKLEP 2/12 JE BIL SPREJET.  

 

 
 



 

 

f) Pobuda Brodarjev trg 

Člani sveta so se seznanili s pobudo go. Kisovca in številnih krajanov za postavitev piknika, koša za smeti 

in javne razsvetljave v okolici športnih površin na Brodarjevem trgu.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo in po razpravi dal na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA št. 3/12 

Svet Četrtne skupnosti Moste prosi Oddelek za gospodarske dejavnosti in prometu, MU MOL, za 

postavitev pitnika, koša za smeti in javne razsvetljave na lokaciji Brodarjev trg 10 (okolica športnih 

površin). 

 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 14 

članov Sveta, proti 1 član Sveta. 

SKLEP 3/12 JE BIL SPREJET.  

 

 
g) Pobuda  - razsvetljava ob Ljubljanici  

Predsedujoči je člane Sveta seznanil s pobudo krajanov, za postavitev javne razsvetljave na poti ob 

Ljubljanici in sicer od ulice Na Peči do Kodeljevega mostu. Pot je popolnoma v temi, zato omogoča 

zbiranje uživalcev drog poleg tega pa onemogoča sprehode ob večerih, še posebno je to problematično 

sedaj, v zimskem času, ko je tema že v popoldanskem času. Člani sveta so se s problematiko strinjali in 

podrli pobudi ter se dogovorili, da se pobuda občanke odstopi na Oddelek za gospodarske dejavnosti in 

promet MU MOL. 

 
V nadaljevanju je predsedujoči predstavil nekaj pobud občanov, ki jih je četrtna skupnost prejela  na 

prireditvah v mesecu septembru. Krajani imajo možnost na vsaki prireditvi izraziti želje, pobude, predloge 

za izboljšanje soseske v kateri živijo.  V razpravo je dal sledeče pobude:  

- postavitev zunanjih fitnes naprav na igrišču Partizan; 

- postavitev fitnes "workout" naprav v parku Muste; 

- dodatne klopce ob Ljubljanici in parku Muste; 

Po razpravi je dal na glasovanje sledeče predloge sklepov 

PEDLOG SKLEPA 4/12 

Svet ČS Moste se je seznanil pobudo za postavitev zunanjih fitnes naprav na igrišču Partizan v 

Mostah. Svet pobuda podpira in prosi pristojni oddelek za ugodi prošnji krajanov. 

 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 15 

članov Sveta. 

SKLEP 4/12 JE BIL SPREJET. 

 

PREDLOG SKLEPA 5/12 

Svet ČS Moste se je seznanil pobudo za postavitev »workout« naprav v parku Muste. Svet pobuda 

podpira in prosi pristojni oddelek za ugodi prošnji krajanov. 

 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 7 

članov Sveta, proti je bilo 8 članov. 

SKLEP 5/12 NI BIL SPREJET. 

 

PREDLOG SKLEPA 6/12 

Svet ČS Moste se je seznanil pobudo za postavitev dodatnih klopi ob Ljubljanici in v parku 

Muste. Svet pobuda podpira in prosi pristojni oddelek za ugodi prošnji krajanov. 

 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 5 

članov Sveta, proti 10 članov Sveta.  

SKLEP 6/12 NI BIL SPREJET. 



 

 

G. Peterlin je pohvalil in pozdravil prenovo križišča Gortanove, Puterlejeve in Povšetove ter zaris novih 

označb na tem delu, hkrati pa je podal pobudo za zaris talne označbe stop na Gortanovi cesti (tako kot je 

bilo to narejeno na Puterlejevi), saj bi to zagotovilo še dodatno varnost na tem že tako problematičnem in 

izredno frekventnem (otroci) križišču.  

  

Predsedujoči je po razpravi, dala na glasovanje sledeči 

PREDLOG SKLEPA  7/12: 

Svet Četrtne skupnosti Moste podpira pobudo za zaris talne označbe STOP na koncu Gortanove 

ulice, na križišču s Povšetovo in prosi pristojni oddelek za ukrep.  

 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 15 

članov Sveta. 

SKLEP 7/12 JE BIL SPREJET. 

 

AD4  

Informacije za članice in člane sveta o tekočih zadevah 

Predsedujoči je podal poročilo predsednika o delu med obema sejama in se članom sveta zahvalil za 

uspešno izpeljane dogodke v času Evropskega tedna mobilnosti.  

 

AD 5 

Organizacija in izvedba prireditev do konca leta 2024 

Predsedujoči je povedal, da je v prvem polletju prišlo do ostanka sredstev (neizvedena prireditev MDS 

ter manjši stroški od predvidenih pri drugih dogodkih), zato je predlagal, da se preostanek sredstev 

prerazporedi za obogatitev drugih programov.  

Po razpravi je dal na glasovanje sleče predloge sklepov 

 

Predlog sklepa 8/12 

Svet ČS Moste podpira organizacijo Svečanega srečanja z predstavniki društev in zavodov ob 

koncu leta v sodelovanju z Srednjo šolo za gastronomijo in turizem ter MAO in soglaša s 

predvidenim stroškom vrednosti 3500,00 eur. 

 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 15 

članov Sveta. 

SKLEP 8/12 JE BIL SPREJET. 

 

 

Predlog Sklepa 9/12 

Svet ČS Moste podpira nakup darilnih paketov za predstavnike društev in zavodov, ki so v letu 

2024 s ČS Moste tvorno sodelovale in soglaša s predvidenim stroškom do 1000 eur.  

 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 15 

članov Sveta. 

SKLEP 9/12 JE BIL SPREJET. 

 

Predlog sklepa 10/12 

Svet ČS Moste podpira izdelavo voščilnic v sodelovanju z Vrtcem Zelena jama in soglaša s stroškom 

300 eur za nakup materiala za izdelavo voščilnic (prazničnih letakov ali vabil). 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 15 

članov Sveta. 

SKLEP 10/12 JE BIL SPREJET. 

 

 

Predlog sklepa 11/12 

Svet ČS Moste Mestne občine Ljubljana pooblašča prednika Sveta ČS Moste, da razpolaga 

morebitnim preostalim finančnim ostankom sredstev, ki so ostala neporabljena v prvem polletju.  

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 15 

članov Sveta. 



 

 

 

SKLEP 11/12 JE BIL SPREJET. 

 

 

AD 6 

Razno 

 

Nadalje so se člani pogovorili o delu do konca leta.  

 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan. 

Seja je bila zaključna ob 20.00 uri. 

 

 

 

Zapisala: 

Iva Svilenković 

 

  

 

 

                                                                                Nejc Pulko 

                                                                                 Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Moste 

                                                                                  Mestne občine Ljubljana 
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